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Zápisnica zo 8. zasadnutia Kolégia rektora UCM v Trnave v roku 2021  
12.10.2021 

 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 

1. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia KR UCM, Dr. Blahútová 
2. Správa o čerpaní rozpočtu UCM (IX), kvestor 
3. Informácia o zasadnutí Akademického senátu UCM, predseda AS 
4. Výsledky prijímacieho konania pre ak. r. 2021/2022, pror. Lukáč, dekani, riaditeľka 
5. Vyhodnotenie začiatku ak. r. 2021/2022, pror. Lukáč, dekani, riaditeľka 
6. Aktuálny stav ubytovacích kapacít pre študentov, pror. Bednárik, vedúca ŠD 
7. Správa o činnosti a plnení úloh CIKT, Mgr. Lackovič 
8. Príprava rokovania Vedeckej rady UCM (23.11.2021), pror. Lenovský 
9. Zabezpečenie stravovacích služieb, pror. Bednárik 
10. Kontrola úsporných opatrení 

-využívanie služobných telefónov a pevných liniek, kvestor 
-využívanie služobných vozidiel, kvestor 
-opatrenia pre energetické úspory, pror. Bednárik, Ing. Kopčáni 

11. Rôzne a záver 
 

Otvorenie  
  
Rektor UCM prof. Ing. Roman Boča, DrSc. privítal všetkých prítomných na 8. zasadnutí Kolégia 
rektora UCM v Trnave v roku 2021 a oboznámil členov KR s predloženým programom, ktorí 
členovia odsúhlasili. 
 

Ad 1) 
Kontrola plnenia prijatých uznesení z predchádzajúcich zasadnutí  KR UCM 

 
Uznesenie 14/6/2021: KR ukladá vedúcemu personálno-právneho oddelenia vyznačiť 
požiadavky na novelizáciu fakultných štatútov. Termín: obratom. Termín schvaľovania 
fakultných štatútov v Akademickom senáte UCM sa bude realizovať na decembrom rokovaní AS 
UCM. Splnené 
 
Uznesenie 11/7/2021: KR ukladá prorektorovi pre rozvoj v spolupráci s vedúcim CIKT pripraviť 
návrh zdynamizovania procesu schvaľovania nákupu techniky. Termín: októbrové zasadnutie 
KR. Splnené 
 
Nariadenie rektora: vedúci oddelení rektorátu sú povinní monitorovať zápisnice z Kolégia 
rektora zverejnené na webovom sídle univerzity a včas pripravovať materiály pre rokovanie 
Kolégia rektora.  
 

Ad 2) 
Správa o čerpaní rozpočtu UCM 

 
Kvestor UCM informoval členov KR o čerpaní finančných prostriedkov za jednotlivé súčasti 
UCM za obdobie 1.-9.2021. Materiál bol zaslaný členom KR. Konštatoval, že čerpanie je 
primerané danému obdobiu.  
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Kvestor UCM: 
- poukázal na čerpanie finančných prostriedkov určených na motivačné a sociálne štipendiá 

Dekanka FF: 
- požiadala o vyčíslenie čiastky, ktorá je k dispozícii na čerpanie motivačných a sociálnych 

štipendií 
 
Uznesenie 1/8/2021: KR berie na vedomie správu o čerpaní rozpočtu za obdobie 1.- 9.2021. 
Ukladá vedúcej Organizačného oddelenia UCM vypracovať vyčíslenie finančnej čiastky určenej 
na motivačné a sociálne štipendiá pre jednotlivé fakulty, ktoré by mali tieto čiastky vyčerpať. 
Zodpovední: vedúca Org. odd., PhDr. Mikulková, dekani fakúlt 
Termín: obratom 
 
Uznesenie 2/8/2021: Kolégium rektora súhlasí s vytvorením novej webovej stránky UCM, jej 
fakúlt, katedier a zamestnancov vo výške 35.000EUR bez DPH (42.000EUR s DPH) 
z mimorozpočtových zdrojov. 
Zodpovedný: vedúci CIKT, Mgr. Lackovič 
 
Uznesenie 3/8/2021: KR súhlasí s výzvou na projektovú dokumentáciu v budove na Námestí 
SNP v Piešťanoch pre účely Fakulty zdravotníckych vied UCM vo výške 35.000 EUR 
z mimorozpočtových zdrojov. 
Zodpovední: dekan FZV, prof. Gašpar; vedúca Odd. rozvoja, Ing. Polášová 
 
Uznesenie 4/8/2021: Rektor UCM v Trnave dôrazne vyzýva na dodržiavanie smernice o obehu 
účtovných dokladov. 
 
Uznesenie 5/8/2021: Kolégium rektora ukladá vedúcemu Odd. hospodárskej správy Ing. 
Marešovi vypracovať vyúčtovanie energií na UCM.  
Termín: novembrové zasadnutie KR 
 

Ad 3) 
Informácia o zasadnutí Akademického  senátu UCM v Trnave  

 
Predseda Akademického senátu UCM v Trnave informoval o príprave zasadnutia AS UCM. Senát 
bude zasadať 19.10.2021 o 13.00 hod.  Vyzval prítomných: 
- o dodanie materiálov, dokumentov,  ktoré je potrebné schváliť AS UCM 
- aby fakultné senáty schválili na svojich zasadnutiach zmeny v štatútoch 
Informoval o navrhovaných bodoch programu zasadnutia AS UCM: 
-  schválenie volebného poriadku pri voľbe rektora  
- čaká sa na informáciu, či nie je potrebné zvoliť zástupcov do Študentskej rady 
- schválenie doc. Matušíkovej za prorektorku pre vonkajšie vzťahy UCM a členu Vedeckej 

rady UCM 
- pracuje sa na doplnení programu zasadnutia. 

 
Ad 4) 

Výsledky prijímacieho konania pre ak. r. 2021/2022 
 

Prorektor pre vzdelávanie v zastúpení prorektorom pre rozvoj informoval o výsledkoch 
prijímacieho konania na UCM, ktorá bola k dispozícii na sharepointe všetkým členom KR. Správa 
o výsledkoch prijímacieho konania na jednotlivých fakultách a inštitúte ešte nie je definitívna, 
pretože tento mesiac ešte prebiehajú zápisy študentov, ktoré boli odložené v dôsledku 
ochorenia COVID-19. Definitívna správa bude prezentovaná na zasadnutí Vedeckej rady UCM 
v novembri 2021.  
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Uznesenie 6/8/2021: KR berie na vedomie informáciu o výsledkoch prijímacieho konania pre 
ak. r. 2021/2022. 
 

Ad 5) 
Vyhodnotenie začiatku ak. r. 2021/2022 

 
Prorektor pre vzdelávanie v zastúpení prorektorom pre rozvoj informoval o výučbe na 
jednotlivých fakultách a inštitúte UCM: 
Filozofická fakulta, Fakulta prírodných vied, Fakulta zdravotníckych vied a Inštitút manažmentu 
realizujú od začiatku ZS ak. r. 2021/2022 prezenčnú výučbu. 
Fakulta masmediálnej komunikácie realizuje hybridnú formu výučby – časť sa realizuje 
prezenčne a časť online. 
Fakulta sociálnych vied od 21.9.2021 do 1.10.2021 realizovala prezenčnú výučbu a od 4.10.2021 do 
ukončenia zimného semestra  ak. r. 2021/2022 realizuje online výučbu.  
Realizácia výučby sa však môže zmeniť podľa vývoja situácie v súvislosti s epidemickou 
situáciou v súvisiacou s ochorením COVID-19.  
 
Uznesenie 7/8/2021: KR berie na vedomie informáciu o začiatku akademického roku 
2021/2022 na UCM v Trnave.  
 
 
 

Ad 6) 
Aktuálny stav ubytovacích kapacít pre študentov 

 
Prorektor pre rozvoj predložil informáciu o ubytovaní. O ubytovanie požiadalo 1 115 študentov, 
95 žiadosti bolo neakceptovaných z dôvodu nesplnenia niektorej z podmienok na pridelenie 
ubytovania. Ubytovacia kapacita jednotlivých zariadení je aktuálne obsadená na cca 80%,  
dôvodom doterajšieho neubytovania sa študentov je karanténa z dôvodu pozitívneho výsledku 
testu na COVID-19 študenta, príp. rodinného príslušníka,  zahraniční študenti  čakajúci na 
pridelenie víz na vstup do SR, ukončenie ubytovania z dôvodu on-line výuky na FSV UCM od 
4.10.2021. Uvoľnené miesta, v prípade, že sa  študent v súlade s ubytovacím poriadkom  
nenasťahoval bez vážneho dôvodu a ospravedlnenia, sú priebežne obsadzované, ubytovanie je 
prideľované študentom, ktorí o ubytovanie majú záujem a splnili podmienky na jeho pridelenie.   
 
Rektor UCM: informoval prítomných o jednej študentke s ochorením COVID-19, ubytovanej 
v Študentskom domove a vyzval dekanov, ktorí realizujú výučbu dištančnou formou, aby zvážili 
odubytovanie študentov. Ak bude rásť počet pozitívnych študentov na ochorenie COVID-19, 
ubytovaných v Študentskom domove UCM, zasadne krízový štáb, ktorý rektorovi odporučí ako 
riešiť situáciu napr. aj uzavretím internátu pre domácich študentov.  

 
Ad 7) 

Správa o činnosti a plnení úloh CIKT 
 
Vedúci CIKT predstavil KR prezentáciu o činnosti a plnení úloh tohto oddelenia za uplynulý rok.  
Prorektor pre rozvoj zdôraznil, že CIKT pracuje aj za veľmi náročných podmienok – 
nedostatočný počet pracovníkov a bolo by vhodné do budúcnosti toto oddelenie personálne 
posilniť. 
 
Rektor UCM požiadal vedúceho CIKT, aby vypracoval komplexnú víziu technického 
zabezpečenia informačných a komunikačných systémov UCM s odhadovaným finančným 
zabezpečením.  
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Uznesenie 8/8/2021: KR berie na vedomie informáciu o činnosti a plnení úloh CIKT a vyslovuje 
poďakovanie vedúcemu CIKT Mgr. Matejovi Lackovičovi a celému oddeleniu za dobre 
odvádzanú a kvalitnú prácu.  

 
Ad 8) 

Príprava rokovania Vedeckej rady UCM (23.11.2021) 
 

Prorektor pre kvalitu a vedu oboznámil členov KR  o pripravovanom zasadnutí Vedeckej rady 
UCM. Termín zasadnutia: 23.11.2021.  Program by mali tvoriť nasledujúce body: 
- Kontrola uznesení zo zasadnutia Vedeckej rady UCM v Trnave dňa 20.04.2021 
- Inauguračné konania 
- Schvaľovanie predpisov 
- Informácia o zabezpečení doktorandského štúdia na jednotlivých fakultách v AR 2020/2021  
- Správa o prijímacom konaní pre akademický rok 2021/2022  
- Schvaľovanie členov štátnicových skúšobných komisií na FZV UCM, IM UCM 
- Schvaľovanie nového člena Rady pre vnútorné hodnotenie kvality  

 
 

Ad 9) 
Zabezpečenie stravovacích služieb 

 
Prorektor pre rozvoj  informoval prítomných o zabezpečení stravovacích služieb pre študentov 
a zamestnancov UCM firmou Relax. Oboznámil KR aký podiel na stravnej jednotke zabezpečuje 
MŠVVaŠ SR a koľko musí doplatiť zamestnanec a študent. Stravovací režim je nastavený ta, že 
strava je vydávaná od 10.30 do 12.00 hod. pre očkovaných a od 12.00 do 14.00 hod. pre 
nezaočkovaných zamestnancov a študentov.  
Kontrolór informoval, že na základe niekoľkých sťažností zamestnancov, ktorí sa stravujú 
v Biznis Centre na Bučianskej ulici, vykonali s právnikom UCM niekoľkodňovú kontrolu priamo 
na mieste. Sťažnosti sa týkali doplatku za jedlo. Vykonaná kontrola ukázala, že zamestnanci majú 
k dispozícii výber zo 4 jedál, ktoré sú v hodnote stravného lístku. K dispozícii je možnosť vybrať 
si aj piate jedlo (nadštandard), za ktoré sa už k stravnému lístku dopláca.  V zmluve s firmou 
Relax sa uvádza, že zamestnanci majú na výber zo 4 jedál, takže zo strany firmy k žiadnemu 
porušeniu neprišlo. 
 
Rektor UCM: keďže cena potravín a energií stúpa,  informoval o návrhu zmluvy od firmy Relax 
o navýšenie stravnej jednotky zo 4,10EUR na 4,50EUR. Pre zamestnanca by išlo o doplatok za 
lístok na 1,70 EUR a pre študenta 3,10 EUR. Prebehla diskusia k tomuto návrhu. Študentská rada 
sa bude zaoberať touto problematikou a hľadať riešenia smerom k rozpisu dotácie pre vysoké 
školy. K tomuto návrhu sa vyjadria aj odbory UCM. Riešenie sa odkladá do novembrového 
zasadnutia KR. 

 
Ad 10) 

                               Kontrola úsporných opatrení 
 

Rektor UCM: 
- využívanie služobných telefónov a pevných liniek  -  rozpis využívania bol vypracovaný, 
neprekračujú sa žiadne limity 
- využívanie služobných vozidiel  -  do plánu zelenej univerzity bolo zakomponované 
zaobstaranie jedného ekologického auta (hybrid) 
- opatrenia pre energetické úspory  -  prorektor pre rozvoj informoval o prehľade šetrenia 
energií vo všetkých budovách UCM. Najvážnejšia situácia je v budove na Námestí J. Herdu, kde 
najúčinnejším  riešením by bola rekonštrukcia výmenníkovej stanice, ktorá je náročnou 
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finančnou záležitosťou. Sú prijímané opatrenia, aby sa zabezpečila úspora inými spôsobmi, 
napr.: v oblasti elektrickej energie – výmena žiariviek za LED žiarivky.  
 

Ad 11) 
Rôzne a záver 

 
Rektor UCM: 

- informoval o vypracovaní SWOT analýzy UCM, ktorá je súčasťou projektu U10+ (v 
materiáloch KR), 

- predložil členom KR vypracovaný materiál k predpisu „Gender balance“ (v materiáloch 
KR), 

- informoval o navrhovaných zmenách v štatútoch fakúlt UCM (v materiáloch KR) 
- upozornil členov KR, aby skontrolovali zoznam projektov rôznych kategórií nahlásených 

na MŠVVaŠ, ktorý sa nachádza v materiáloch ku KR v sharepointe – v prípade, že sa tam 
nejaký projekt nenachádza, je potrebné ho doplniť, pretože od toho sa odvíja 
financovanie z MŠVVaŠ SR za vedu; 

- doktorandské štúdium – plán prostriedkov na štipendiá doktorandov v r. 2022, 
- informoval o výzve na spoločné vedecké projekty (v materiáloch KR), fakulty by mali 

zvážiť zakomponovať do vedeckých tímov partnerské inštitúcie, 
Dekanka FF: 

- požiadala  o možnosť upraviť kritériá verejného obstarávania na výpočtovú techniku tak, 
aby nebola jediným kritériom len cena, ale aj kvalita a certifikovaný dodávateľ, pretože 
nemajú dobré skúsenosti s obstaranou výpočtovou technikou a dodávateľom (dodanie, 
kvalita, zlá komunikácia). Riešením je právna analýza.  

Dekan FSV: 
- informoval, že FSV odštartovala projekt pod záštitou rektora UCM  „Univerzita 3. veku“ 

– momentálne má 30 poslucháčov. 
Zástupca študentov informoval, že sa konalo valné zhromaždenie študentskej rady, ktorá má 
momentálne 23 študentov, chcú pracovať na nových projektoch a od 1.11. spúšťajú novú aktivitu, 
ktorá by mala zatraktívniť záujem o členstvo v študentskej rade. 
Prorektor pre kvalitu a vedu: 

-  poďakoval sa všetkým, ktorí sa na fakultách podieľali na akreditačnom procese – pri 
hodnotení študijných programov UCM akreditačnou agentúrou na UCM, 

- informoval o schválení projektu „Podpora vnútorného systému zabezpečovania kvality 
vysokoškolského vzdelávania na UCM“. 

Prorektor pre vzdelávanie: 
- v zastúpení prorektorom pre rozvoj predložil KR  Návrh harmonogramu štúdia na 

akademický rok 2022/2023, kde boli zakomponované návrhy fakúlt. Fakulty si v prípade 
univerzitného harmonogramu štúdia budú môcť jednotlivé dátumy modifikovať na svoje 
podmienky. 

 
Uznesenie 9/8/2021: rektor ukladá riaditeľke Inštitútu manažmentu pripraviť nový študijný 
program Manažment v cestovnom ruchu pre 2. stupeň vysokoškolského vzdelávania. 
Zodpovedná: riaditeľka IM, doc. Nováková 
Termín: decembrové zasadnutie KR 
 
 
Na záver rektor  UCM prof. Ing. Roman Boča, DrSc. poďakoval všetkým prítomným za účasť 
a zaželal im pevné zdravie. 
 
 
 
Zapísala: PhDr. Tatiana Blahútová  ............................................ 
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Overil: prof. Ing. Roman Boča, DrSc.   ............................................ 
 
 
 
Plán rokovaní Kolégia rektora v akad. roku 2021/2022 

11/2021 12/2021 1/2022 2/2022 3/2022 4/2022 5/2022 6/2022 
KR09 

16.11.2021 
utorok 

J. Herdu 

KR10 
14.12.2021 

utorok 
J. Herdu 

KR01 
18.1.2022 
utorok 

J. Herdu 

KR02 
15.2.2022 
utorok 

FPV 
Špačince 

KR03 
15.3.2022 

utorok 
FSV 

Bučianska 

KR04 
12.4.2022 

utorok 
FMK 

Skladová 

KR05 
10.5.2022 

utorok 
FZV 

Piešťany 

KR06 
7.6.2022 
utorok 

J. 
Herdu 

 
 


